
4' TEHNOIVODELI D.O.O., Gru5ka 2, lOOOO Zagreb, cijena ponude bez pDV-a je2.54O,OO
eura

Povjerenstvo se usuglasilo s nabavkom blagovaonskih stolica i stolova koje su prihvafljive
Skolskom prostoru . Prvi puta se radila nabava putem Javnog poziva i ubuiu6e ce znati vise
o specifikacijama koje treba navesti.

Prijedlog od a bi ra : po nucli telj TEHNOMODELI D. o. o., Gru3ka.2,zagreb,.

ela.nice Skolskog odbora Ojdana Rajic Azinovic i Gordana Brezak navele su da bi trebalo
bolje specificirati kakve stolice Zelimo i.trebalo bi imati usporedne ponude. Ravnateljica je
obrazlolila nadin nabavke, kratkocu roka i neiskustvo u takvom oOiit<u nabave. Bitno je Oa ee
se nabaviti tralena oprema.
Predsjednik Skolskog odbora KreSimir Erdelja dao je na glasanje
Dono5enje odluke o nabavi namje5taja za Skolsku bligovaonicu i nabavu Skolske
opreme na temelju prljedloga povjerenstva koje je razmalralo ponude.

Odluka je jednoglasno prihva6ena.

Todka 3.. Prijedlog prana proraduna Grada zagreba za razdobrje 2024. - 2026. iobrazloienje prijedtoga financijskog ptana ziosnovne 5kole ioia.-- zoia.

Predsjednik Skolskog odbora KreSimir Erdelja dao je rijed tajnici Skole Zrinki prugovecki jerje radunovotkinja Skole na strudnom usavriivanju.'eoilata nam je potrebne materijale iobrazloaenje Prijedloga plana Proraduna .Prijedlog je ve6 crao veriticirao, poslan je upapirnatom obliku. Popunjava se aplikacija i iko nesto nije u redu, Grad reagira i ispravlja se.

Ravnateljica Skole Sanja Krstanovii nadovezala se da je Grad ima planirani prora6un i unosese stavke u tablicu po zadanim parametrima. PIan proriduna je prihva6en u papirnatom
obliku od strane Grada, ravnateljica ga je potpisata, jos gu ,orr'potrioiti Sr.j.ki odbor.

Predsjednik Skolskog odbora dao je prijedlog plana proracuna na glasanje.

Prijedlog plana Proraduna Grada Zagrebaza razdoblje 2024. -2026. i obrazloienjeprijedloga financijskog plana za osnovne ikole 2024'. - 2o26.jednoglasno je
prihva6en.

Todka 4. Razno
Ravnateljica Skole zahvalilaje gospodiAzinovi6 na pomo6i oko rje5avanja problema

iliti,.^1 L?:,lr,l: 
je Komunarnom redarstvu dopis .stigao je odgovor da je io iir*J"r"'.-

uranrca skolskog odbora ojdana Raji6 Azinovi6 pitala je zna lise nesto o gradnji novogdijela Skole za razrednu nastavu na zemlji5t, nrrrproiambulante i o stanlu s hripavcem.Ravnateljica ne zna odgovor o izgradnji jer se nista o tome sluzbeno ne govori
stanje hripavca u Skoli - trenutno s stueila .Postupit ee se prema uputama epidemiologa.Clanica Gordana Brezak pitala je o osnovnim cjepivima i piocijepljenosti o;ece i obavezamacijepljenja djece prilikom upisa u prvi razred
Ravnateljica je odgovorila da upis u osnovnu Skolu nije uvjetovan cijepljenjem djece.

Zapisnidar:

´    !

ー

r

PredSiednik Skols kog odbora:

Kreも imir Erdel a
SnjeZana Crnekovic
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